



الساده/ البورصه المصريه

قطاع الافصاح

تحية طيبه وبعد

مرفق افصاح من شركه دومتي للساده مساهمي الشركه والمتعاملين في السوق.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام

احمد محيي

مدير علاقات المستثمرين

أحمد محيي

4-يوليو-2022



<u>Disclosure to the shareholders of Arabian Food Industries Company (Domty) S.A.E.</u>	<u>إفصاح للسادة مساهمي شركة الصناعات الغذائية العربية (دومتى) ش.م.م</u>
The company would like to disclose to its shareholders that the Financial Regulatory Authority ("FRA") has issued a public disclosure on July 3, 2022, providing the following:	تود الشركة الإفصاح عن بيان صادر من الهيئة العامة للرقابة المالية بتاريخ 3 يوليو 2022 ويتضمن الآتي:
On July 3, 2022, a mandatory tender offer has been submitted by Expedition Investments, which represents a consortium of investors, to acquire up to 96,188,856 shares representing 34% of the share capital of the Arabian Food Industries Company (Domty) S.A.E ("Target Company"), where such acquisition along with the related parties' ownership shall amount to 90% of the share capital of the Target Company, at a cash price of EGP 5 per share, in accordance with the provisions of chapter twelve of the Executive Regulations of the Capital Market Law No. 95 of 1992, and that the offer is currently being reviewed by the Financial Regulatory Authority (FRA) and all shareholders and dealers of the Target Company's shares shall take this into account.	انه في يوم 3 يوليو 2022 قد تم إيداع مشروع عرض شراء اجباري مقدم من شركة Expedition Investments الممثلة لأعضاء تحالف بعض المستثمرين للاستحواذ مع المجموعة المرتبطة علي اسمهم راس مال شركة الصناعات الغذائية العربية (دومتى) ش.م.م، وذلك حتي عدد 96188856 سهم بنسبة 34% من اسمهم راس مال الشركة المستهدفة بالعرض (والمكاملة لنسبة 90% من اسمهم راس مال الشركة المستهدفة بالعرض) وبسعر نقدي يبلغ 5 جم للسهم وذلك وفقا لأحكام الباب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية لقانون سوق رأس المال رقم 95 لسنة 1992. وانه جاري دراسة العرض من قبل الهيئة. وعلى السادة المساهمين والمتعاملين على اسمهم الشركة مراعاة ذلك.

IR & Corporate Affairs Director

Ahmed Mohy

04-07-2022